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朝陽科技大學
098學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2017
	Course Number
	2017

	授課教師
	洪漢森
	instructor
	Hung,Han Sen

	中文課名
	設計圖學(二)
	Course Name
	Design Drafting (2)

	開課單位
	工業設計系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程的訓練目的是讓學生將基礎圖學與電腦輔助繪圖軟體結合， 

引導學生熟悉2D、3D建構，做為日後從事任何設計工作之基本工具。
	Objectives
	The training is to ensure that students will be the basis of graphics and CAD software combination 

Guide the students familiar with 2D, 3D construction, as the future to engage in any of the basic tools for the design work.　

	教材
	1、AutoCAD 2010實力養成暨評量，財團法人中華民國電腦技能基金會，碁峰。


	Teaching Materials
	1、AutoCAD 2010實力養成暨評量，財團法人中華民國電腦技能基金會，碁峰。



	成績評量方式
	平時:10％，作業:10％，小考:10％，TQC 2D專業級證照檢定考:70％。
	Grading
	Attendance:10%, Homework:10%,Quiz:20%, TQC 2D qualify:70%.

	教師網頁
	http://lms.ctl.cyut.edu.tw/2009023

	教學內容
	此課為延續設計圖學之電腦輔助設計課程，

課程重點在於使同學熟悉電腦平面繪圖技巧，

並使同學熟練商用軟體Autodesk CAD 2D之使用。

本課程透過課堂講解及

作業演練之方式來增進學生的實作技巧，

以學科與術科測驗之方式來驗收學生的學習成效，

並以輔導學生考取TQC相關證照。
	Syllabus
	The lesson for the continuation of the design study of computer-aided design courses,

Course focus is to make the students familiar with computer graphic drawing techniques,

Enable students to skilled commercial use of Autodesk CAD 2D software.

This course, through classroom instruction and

Manner operational exercises to enhance the students practice technique,

Based on academic and technical subjects, the way to acceptance test the effectiveness of learning,

And to counsel students obtain relevant licenses TQC.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

